
Odrębnym zagadnieniem jest późniejsze zlecenie usług spółce, co wywołuje
kontrowersje, ale Gmina zamierza wydzierżawić hotel dla spółki PGKiM, prowadzącej
działalność gospodarczą. Natomiast pływalnię i pozostałą część zadania Gmina zamierza
zlecić spółce w formie bezprzetargowej, posiadamy bowiem pozytywnie zaopiniowaną
przez Pana Kokowskiego uchwałę, co dopuszcza zlecenie bez przetargu, a także stanowisko
Prezesa Urzędu Zamówień Publicznych dopuszczające taką możliwość.

Uprzejmie prosimy o możliwie szybką wykładnię w tej sprawie, bowiem uważamy, że
przekształcenie zakładu budżetowego MOSiR powinno nastąpić z dniem 01.01.2011r,
ale niejasności prawne proces ten opóźniają.

Za!:
- opinia prawna z dnia 22.09.10
- opinia prawna z dnia 10.01.11
- odpis opinii z dnia 07.10.10

- pismo Prezesa UZP
-projekt uchwały Rady Miejskiej


